
Acta de la sessió ordinària del plenari del Consell Escolar Municipal de Granollers

A la ciutat de Granollers, quan són les 18:00 hores del dia 2 de novembre de 2023, s'inicia la
sessió ordinària del plenari del Consell Escolar Municipal, a la sala de Plens de l’Ajuntament (Pl
Porxada, 6 02), amb les persones convocades que es detallen a continuació:

REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ  
Isabel Llorente, Lorena Torró i Montse Raich

REPRESENTANTS SECTOR PROFESSORAT
Montserrat Cucurull, Mireia Palau, M Teresa Ventura, Eva Gutiérrez, Lorena Ortiz i Víctor Velasco

REPRESENTANTS SECTOR PARES I MARES D’ALUMNES
Miquel Requejo, Carles Vila i Estela Mancheño

REPRESENTANTS SECTOR DIRECTORS O TITULARS DE CENTRE
Maria Anfruns, Sira Melo, Mercè Comas, Carme González i Núria Palau

REPRESENTANTS SECTOR D'ALUMNES

REPRESENTANTS SECTOR PERSONAL D'ADMINISTRACIÓ I SERVEIS

ALTRES VOCALS
Montse Bosch, Neus Ruiz, Esther González de Ferreira, Maria Teresa Subirà, Ester Cruz
 
REPRESENTANTS SENSE VOT
Núria Maestro, Libo Luna, Isidre Plaza i Mercè Pregona que actua com a secretària delegada

Excusen la seva assistència:
Marina López,  Rosa M Gutiérrez,  Amor  Nériz,  Núria Feliu,  Sergi  Palau,  Pilar  Caballero,  Ester
Serena, Josep M Pou, Montserrat Àlvarez, Adela Salcedo, Carme Gràcia, Maria Marín i Carles Lax

Temes tractats:

1. Salutació i benvinguda

La  regidora  es  presenta  i  explica  que  hi  ha  hagut  una  errada  tècnica  a  l’hora  d’enviar  la
convocatòria i alguns membres del consell no l’han rebuda.

Així doncs, avui es tractaran els temes que, per diferents causes, siguin estrictament necessaris i
la resta es tractaran en una nova sessió que es programarà en breu.

Demana fer una roda de presentacions

2. Aprovació, si s'escau, de l’acta del plenari ordinari, del CEM celebrat el dia 12 de
juny de 2023

Tothom ha rebut l’acta de la sessió anterior i no hi ha esmenes a fer. Així doncs, queda aprovada
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3. Informació relativa al cens escolar 2023-2024

Aquesta informació es facilitarà en el proper Consell Escolar que es convoqui

4. Eleccions als consells escolars i renovació del CEM

Mercè  Pregona  recorda  que,  durant  el  primer  trimestre  de  l’actual  curs,  s’anirà  renovant  els
consells escolars dels centres educatius.
Una vegada finalitzada aquesta renovació i nodrint-nos dels llistats amb les persones escollides de
cada sector, es farà la renovació del Consell Escolar Municipal.
Comptem que serà entre gener i febrer de 2024

5. Informació de la comissió de voluntariat educatiu del CEM

La Maite  Subirà  informa que actualment  estan al  voltant  de 100 persones voluntàries.  Estan
contentes  perquè  s’ha  incrementat  el  nombre de participants  en  el  projecte.  Més de  30  són
voluntaris nous. 
Informa també que a l’inici de curs es va fer una bona campanya de difusió en diferents mitjans i 
s’han fet cartells que s’han penjat a les escoles i en altres equipaments.

La Maite explica que començaran una col·laboració amb l’Educem. Aquest centre vol promoure el 
voluntariat entre el seu alumnat de cicles formatius. Comencen amb l’alumnat de Cicles Formatius 
de TEI. Ja s’ha parlat amb les direccions dels centres educatius que rebran un/a alumne una hora 
a la setmana (els dijous). En principi es farà amb l’alumnat que cursa aquests estudis i després es 
valorarà la continuïtat.

Aprofita l’ocasió per acomiadar-se ja que en la propera sessió ja la substituirà Imma López

Lorena Ortiz, de CCOO, destaca la manca de recursos en els centres educatius i explica que el 
proper dia 7 presentaran al parlament una iniciativa legislativa popular perquè s’inverteixi un 6% 
del producte interior brut en educació i que també es presentarà als ajuntaments perquè s’hi 
adhereixin  

6. Altres informacions:

CUEME:

Projecte  que  promou  la  Diputació  de  Barcelona  des  del  curs  2010-2011.  Consisteix  en  que
l’alumnat de 5è o 6è de primària coneguin que és una cooperativa i totes les gestions que han de
fer per constituir-la.
L’objectiu final és la venda dels productes al mercat o l’organització d’un servei.

Aquest curs hi participen 6 centres:

Educem
Joan Solans
Granullarius
Mestres Montaña
Salvador Llobet
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El requisit que exigeix la Diputació és que s’informi al Consell Escolar Municipal a inici de curs.

Parlem en família:
És  un projecte  en el  que hi  participen  els  serveis  de  Salut,  Joventut,  Biblioteques,  Igualtat  i
Educació. Aquest equip organitza un conjunt de xerrades adreçades a  famílies. Les xerrades es
fan tenint en compte les edats dels fills /filles i les demandes que fan les famílies que van assistint
a les xerrades.
Es fan un dimarts de cada mes a l’edifici del Gra. La informació es pot trobar a la web municipal 
dins d’Educació.
A la pregunta de la regidora de si la informació arriba a les famílies, la Mercè Comas comenta que 
arriba per diferents mitjans.
S’informa que al setembre ja es va iniciar la primera sessió, on hi va haver molt bona participació.

Educació 360: Aquesta informació es facilitarà en el proper Consell Escolar Municipal

Beca Maria Gaja: 

La regidora recorda que es tracta d’una beca biennal i que aquest serà un any especial ja que la
Maria Gaja va morir l’estiu passat.
La dotació serà de 3.000 €. S’està treballant en la convocatòria amb la idea de presentar-la al
voltant del 30 de novembre i el termini de presentació serà fins al setembre de 2024.

7. Torn obert de paraules:

a) Víctor Velasco demana accedir a les dades d’escolarització del municipi, inclosa la matrícula
viva, per fer un seguiment de l’evolució de la segregació escolar al municipi.

La regidora farà la consulta de si es poden facilitarà

b)  Mireia  Palau exposa la  seva preocupació  pel  decrement  de l’ús  del  català  en els  centres
educatius.

Diverses persones hi estan d’acord i afegeixen que és una problemàtica estesa més enllà de les
escoles i instituts.

 La regidora explica que recentment es va reunir  amb les responsables del  CNL per abordar
aquest tema i coordinar totes les actuacions que s’estan desenvolupant a la ciutat. Recorda que
en el municipi ja existeix el pacte per la llengua i que s’està treballant en aquesta línia.

c) Montse Bosch es mostra preocupada per la situació dels patis escolars durant els caps de
setmana i es planteja deixar-los oberts.

Isabel Llorente respon que s’estudiarà ja que des d’altres centres també li ha arribat la mateixa
proposta però que cal tenir en compte que els «patis oberts» tenen el mateix tractament que una
plaça de la ciutat i que no hi haurà ningú vigilant l’espai. Caldrà buscar formules que no comportin
una responsabilitat afegida per als centres.

Carles Vila explica que la guàrdia urbana no permet jugar a pilota els infants en una plaça pròxima
al centre escolar i es queixa que no hi ha espais a la ciutat per fer-ho.
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d)  Mireia  Palau  planteja  la  problemàtica  de  la  mobilitat  en  les  entrades  i  sortides  a  l’escola
Salvador Espriu. Diu que ja es va entrar una instància a l’ajuntament per queixant-se

Isabel Llorente demana que quan es presentin aquestes queixes se’ns posi en còpia al servei
d’Educació

e) Montse Raich demana incrementar el verd i l’ombrejat en alguns centres

Mercè Comas destaca la insuficiència d’arbrat en algunes zones peatonals

La regidora recorda que és pública la intenció d’anar reduint l’asfalt, incrementant el verd i els
carrils bici a la ciutat i conclou que de tots aquests temes en tornarem a parlar amb l’alcaldessa i
els regidors que correspongui.

Finalitza la sessió a les 19:30 h i s'aixeca aquesta acta per recollir i fer constar els temes tractats.

Mercè Pregona i Tubau
Secretaria delegada del Consell Escolar Municipal de Granollers
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